
 
 

Zápis z porady vedení PřF UJEP dne  15. 5. 2007. 
 
Přítomni:   doc. Novák, dr. Kořínková, doc. Pavlík,  Mgr. Balej, ing. Lauterbach, dr. Sýkorová  
                  Dvorníková. 

1. Děkan informoval o závěrech semináře  zástupců  MŠMT. Experti OECD doporučují 
řídícím orgánům rozvíjet systém terciálního vzdělávání. Změny v systému vzdělávání 
budou zaznamenány v nové „Bílé knize“, která má být hotová v 1. pol. roku 2008.  

2. Děkan informoval o své návštěvě na slavnostním zasedání Vědecké rady na Univerzitě 
sv. Cyrila a Metoda v Trnavě. 

3. Od 1. 6. 2007 dojde ke změně zařazení oddělení public relations. Z oddělení pro 
rozvoj a informatizaci bude oddělení PR zařazeno pod přímé vedení děkana. 

4. Proděkanka Kořínková informovala o schválení dvou akreditací Akreditační komisí ze 
tří podaných PřF. Dále informovala, že Všechny učitelské navazující magisterské 
obory budou muset připravit materiály pro reakreditaci. 

5. Poplatky za studium: 
Tendence ke snižování a sjednocení poplatků v rámci univerzity podle oborů a jejich 
náročnosti. Vedení PřF vyslovilo souhlas se sjednocením poplatků a při snižování 
poplatků preferuje 2. variantu zpoplatnění (1.rok 11 tis. a 2. rok 17 tis. Kč). 

6. Poplatky za přijímací řízení: 
Snaha sjednotit poplatek za elektronickou přihlášku ke studiu s výší poplatku za 
klasickou papírovou formu a záměr zřídit jednotný účet v rámci UJEP na placení 
tohoto poplatku. Vedení PřF podporuje nejednotnost poplatků, chce zvýhodnění 
elektronické přihlášky a zamítá jednotný účet. 

7. Proděkanka informovala o tom, že systém hodnocení ECTS se nebude zavádět. 
8. Proděkan Balej informoval o průběhu vnitřního oponentního řízení Mgr.Seiferta, dr. 

Švece a doc. Lísala  na katedře fyziky. 
9. Proděkan Pavlík předal informace z porady u prorektora Loučky: 

- Byl upřesněn termín konání „Týdne vědy a umění na UJEP“ na 15. -19. 10. 
2007, 

- „Den vědy na PřF“ bude v rámci tohoto týdne, termín bude stanoven později, 
- informace o počtech podaných a přijatých projektů FRVŠ, GAČR, 
- podpora habilitačního řízení z Rozvojových projektů, 
- možnost placené prezentace UJEP (PřF) v české verzi časopisu „Scientific 

American“. Náš zájem bude upřesněn na příští poradě vedení. 
10. Hodnocení vědy a výzkumu na katedrách: 

- proděkan Pavlík předložil další verzi hodnocení zahrnující také nové bodové 
hodnocení projektů a grantů, 

- informoval o stavu údajů jako podkladů pro hodnocení. 
11. Tajemník předložil čerpání rozpočtu za 1-3/2007. 
12. Na funkci studijního referenta přišlo kolem 50 nabídek, bude vybráno cca 10 

uchazečů, kteří budou pozváni na výběrové řízení 23. 5. 2007 od 10 hodin. 
13. Tajemník předložil vyrovnání finančních prostředků za výuku jazyků mezi PF a PřF. 
14. Příští porada vedení bude 22. 5. 2007 až od 14 hodin. 
 
 
                                                                                Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                           Děkan PřF UJEP 
Zapsala: Y. Jůzová 


